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Under våren 2016 utsågs en ny styrelse i föreningen. Vid vårt första styrelsemöte 
fattades beslut om en ny inriktning för verksamheten, inom ramen för våra stadgar. 
Möjligheten till nätfiske i föreningens vatten, som arrenderas av Nacka Kommun, är en 
av grundbultarna i vår förening, uppskattad av många medlemmar. Vi vill nu vidga vårt 
perspektiv och den nya inriktningen har följande syfte: 

• Informera våra medlemmar om fisketillgången och situationen i våra vatten. 

• Förbättra våra lek- och uppväxtområden för fisk. 

• Verka för ett långsiktigt hållbart fiske. 

Östersjön är ett av världens mest förorenade hav och miljöfrågorna har mycket hög 
aktualitet. Våra vatten är en del av detta innanhav och vi alla måste bidra med det vi 
kan göra för att skapa en hållbar utveckling. Ett småskaligt, lokalt arbete lönar sig. 
Om vi alla är observanta och värnar om vår närmiljö så förbättrar vi möjligheterna till 
ett rikhaltigt fiskbestånd. Fisken utgör en viktig del av vårt ekosystem och det borde 
ligga i allas intresse att bädda för en långsiktigt god utveckling. 

Under det gångna året har vi, bland annat, genomfört och bidragit till följande 
aktiviteter: 

• Föreningen har nu en ny hemsida, saltisfisk.nu. Syftet är att ge våra 
medlemmar och andra en god information om verksamheten och samtidigt 
uppmuntra till en aktiv dialog. 

• I samarbete med Naturskyddsföreningen genomfördes en vandring längs 
stränderna i  Nackas första marina reservat på Svärdsö. 



• Vi stöder restaureringen av Erstaviksbäcken/Sandabäcken med syfte att få 
ett starkare bestånd av reproducerande havsöringar och att skapa fria 
vandringsvägar. 

• Styrelsen har beslutat att sätta ut nya vasar för att främja reproduktion av 
fisk. 

• Ett nytt system för märkning av medlemmarnas fiskeredskap genomfördes 
under året. Istället för märkbrickor skall namn, mobilnummer samt 
medlemsnummer tydligt finnas på vakarna. 

Föreningen har ett nära samarbete med Nacka Kommun och Naturskyddsföreningen, 
och vi avser att skapa ett erfarenhetsutbyte med angränsande fiskevårdsföreningar. 

Våra vatten borde vara en angelägenhet för alla som bor i kommunen. Genom ett 
medlemskap i vår förening kommer man att bidra till en fortsatt god utveckling. Vi ser 
fram emot att se ett tillskott av många nya medlemmar. 

Under året har styrelsen haft fem sammanträden och medlemsantalet uppgick vid 
årsskiftet till 112. 
  
Styrelsens sammansättning var under året 
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